

## **Notulen**

### **Vergadering**

Datum 6 februari 2024

Tijd: 20:00 uur

Plaats: Joffershof en online

### **Deelnemers:**

Jan Manders, Bas van Treek, Juul de Bont, Rob Smeets, Huub Geurts, Bram Verstegen, Maarten Berbers, Rein Verhoeven, Peter Rijnen, Sjaak Verstegen, Fons Opheij, Willem Engbers, Henny Cremers, Wim Geurts, Noud Thijssen, Noud van Bree,.

Voor agendapunt 4.1 tevens: Piet Verbeeten, Joop Verbeeten, Maike en Niels ( DR Groeningen) en Martijn Messing.

### **Afgemeld:**

Cas Jost en Roy Moeskops

### 1. **Welkom:**

Maarten opent de vergadering en heet iedereen welkom.

### 2. **Notulen vorige vergadering dd. 9 januari 2023**

Rein wil graag onder punt 4.5 toegevoegd hebben dat de dorpsraad een brief naar de wethouder stuurt om de afspraken die in het verleden zijn gemaakt omtrent onderhoud groen nogmaals te benaderen. Bas voegt deze toe. Notulen worden goedgekeurd.

### **Actielijst:**

- Brief Overloonseweg: Bram en Rein hebben hier naar gekeken. Deze wordt via Rob naar de gemeente gestuurd.
- Zout Merletgaarde: Extra sleutels van de zoutvoorziening geregeld. Deze zijn in het bezit van de huisarts, Roy Moeskops en een bewoner van de Merletgaarde → afgewerkt
- Brief wethouder werkgroep groen is verstuurd. → afgewerkt
- Vergaderdata zijn gecommuniceerd. → afgewerkt
- watertappunt is gerepareerd. → afgewerkt
- Pad achter Vlasakker: Granulaat zou volgens de gemeente voldoen aan de normen, controle bij Laarakkers. → afgewerkt

### 3. **Ingekomen stukken:**

Het is de bedoeling om vragen op de ingekomen mails schriftelijk voor de vergadering te stellen als deze aanleiding vormen voor discussies. In overleg worden deze dan opgevoerd als agendapunt. Ook is dit van toepassing op de rondvraag als dit aanleiding kan zijn voor discussies.

Sjaak: Subsidie leefbaarheidsfonds: Aanvraag nr. 3: Opknappen beeldengroep kerststal is ingetrokken. Deze aanvraag valt onder liturgie. Over dit soort aanvragen wordt geen subsidie verstrekt. Subsidie in 2024 is € 3.500 voor eerste helft 2024 en wederom € 3.500 voor tweede helft 2024

### 4. **Algemene informatie:**

4.1 Martijn Messing, secretaris van het programma sociale innovatie in de energietransitie geeft een korte uitleg over dit programma (gebruikte sheets van de presentatie volgen nog). Aan dit programma nemen tien gemeenten deel. Voor de gemeente Land van Cuijk wordt Vierlingsbeek en Groeningen aangewezen om te onderzoeken of dit programma over deze dorpen uitgerold kan worden. Hiervoor is een flinke subsidie beschikbaar. Via een nieuw op te richten domein Duurzaamheid zijn er inmiddels drie bijeenkomsten geweest. De komende maanden zal deze groep van ongeveer 15 personen 30 huishoudens selecteren welke een afspiegeling vormen van onze dorpen en daar de benodigde informatie ophalen. In het najaar zal vervolgens een bewonersavond georganiseerd worden. De dorpsraden van Groeningen en Vierlingsbeek staan positief tegenover dit initiatief.

#### 4.2 Werkgroep wonen:

- Bram is naar de bijeenkomst woonvisie geweest van de gemeente Land van Cuijk. Presentatie is verspreid.
- Plan Klaphekken staat on-hold. Bekeken zal worden of hier een harde deadline gesteld kan worden. Voor Vierlingsbeek is het namelijk van belang dat er voldoende ruimte is om te bouwen. Mogelijk moet er i.p.v. plan Klaphekken een vervangend project op een andere locatie opgestart worden. De gemeente wil namelijk voor Vierlingsbeek slechts twee locaties ontwikkelen..
- De ontwikkelaar van Heihoek-West heeft aangegeven rijtjeswoningen te zullen bouwen. De prijs daarvan komt onder de € 300k. Ook zullen er twee-onder-één-kap-woningen gebouwd worden. Prijs tussen de € 350 en € 375 k
- Binnenkort worden de 21 belangstellenden voor CPO uitgenodigd voor een vervolgbijeenkomst.

#### 4.3 Werkgroep groen:

N.a.v. de brief die is verstuurd naar de wethouder is er op advies van de wethouder een gesprek geweest op 2 februari met de verantwoordelijke ambtenaren bij het bomenplantsoen aan de Willem I straat. Hierbij waren namens de gemeente aanwezig: Pieter Keiren, Rick Kerkhoff en Thijs Brouwers. Voor het bomenplantsoen aan de Willem I straat is er eerst een boomveiligheidscontrole uitgevoerd. In het plantsoen bevinden zich vier risicobomen en twee overlastbomen. Besloten is om drie risicobomen te af te zagen op stam. Eén risicoboom en twee overlastbomen worden goed opgesnoeid. De afspraken met de gemeente worden door Rein nogmaals op papier gezet en naar de betrokken ambtenaren gestuurd en gevraagd deze afspraken te bevestigen. Individueel wordt er door sommige bewoners overlast ervaren van deze bomen. Als dorpsraad kijken we naar het gemeenschappelijk belang en niet naar het individuele belang. Daar is de gemeenteapp voor in het leven geroepen. In overleg met bewoners van de Vlasakker wordt in samenspraak met de gemeente achter de Vlasakker een bloemenweide aangelegd.

#### 4.4 Werkgroep speeltoestellen:

Op het speelveldje aan Het Veld zal het boter-kaas-en-eieren-toestel vervangen worden door een nieuw toestel. De werkzaamheden starten morgen 7 februari. Tevens is er een notenboom geplaatst en de heggen verlaagd. Juul zal hier een artikel met foto aan wijden in Globaal en I Love Vierlingsbeek om iedereen te informeren. Over de locatie van het speelveld bij de dierenweide wordt nog nagedacht i.v.m. de wateroverlast onlangs.

#### 4.5 Bewonersavond wateroverlast:

Op 14 maart zal er een bewonersavond georganiseerd worden. Doel is om locaties in kaart te brengen die wateroverlast ervaren bij hevige regenval. Er zijn hierover reeds publicaties verschenen. Na de carnaval zullen wij de oproep herhalen in de lokale media. Op de gemeentepagina zal dit ook verschijnen (Willem). Maarten informeert bij de organisatie of er zich al mensen aangemeld hebben voor deze avond.

#### 4.6 Viva Vierlingsbeek en Groeningen:

Henny geeft een korte update rondom alle werkgroepen en in het bijzonder de gesprekken die gevoerd worden rondom het MFA/ IKC. Op 8 februari komt de stuurgroep bijeen om te komen tot een aanvraag richting gemeente, waarbij de Joffershof wordt verbouwd zodat deze locatie de komende jaren gebruikt kan worden door de verenigingen en in de kerk in ieder geval de functie van de grote zaal wordt gerealiseerd. Alle verenigingen die niet in de Joffershof kunnen moeten dan uitwijken naar de kerk. Ook wordt gewerkt aan één beheersstichting voor beide locaties.

### 5. Rondvraag

**Sjaak:** Er is één spandoek kwijt van de dorpsraad. Sjaak zal oproep plaatsen in de lokale media.

**Sjaak:** Verlichting wijzerplaat kerktoren. Enexis heeft de kabel losgetrokken. Gemeente heeft beloofd dat dit opgelost wordt.

**Geert:** Bypass Grotestraat i.v.m. das. Er is een gevaarlijke situatie ontstaan. De molshopen duwen de bypass rond het fietspad omhoog. Voor fietsers die naar school fietsen is dit een gevaarlijke situatie m.n. in het donker. De mening van de vergadering is dat hier sprake is van schijnveiligheid. De das zou inmiddels een eind verder op gevestigd hebben. Bas geeft dit aan bij de gemeente.

**Rein:** In overleg met ProRail wordt de wadi nabij het station ingericht als bloemenweide.

### 6. Sluiting

#### Actielijst:

| Actiehouder | Actie omschrijving | Datum<br>Herkomst | Datum<br>afronding<br>gepland |
|-------------|--------------------|-------------------|-------------------------------|
|             |                    |                   |                               |

|                      |  |          |          |
|----------------------|--|----------|----------|
| Bram/Rein            | Brief Overloonseweg  | 09-01-24 | 05-03-24 |
| Bas                  | Verspreiden presentatie Martijn Messing  | 06-02-24 | 05-03-24 |
| Rein                 | Brief communicatie gemeente met werkgroep groen opstellen  | 06-02-24 | 05-03-24 |
| Juul                 | Communicatie rondom speeltoestel 't Veld   | 06-02-24 | 05-03-24 |
| Bas                  | Herinnering bijeenkomst wateroverlast naar lokale media  | 06-02-24 | 05-03-24 |
| Sjaak                | Oproep lokale media spandoek dorpsraad   | 06-02-24 | 05-03-24 |
| Peter                | WIU 2023: Abri   | 06-06-23 | 05-03-24 |
| Peter                | Storten gras Volharding  | 05-09-23 | 05-03-24 |
| Jan/Marius           | Opstellen conceptbrief waarnemingen vanuit de Maasheggen. Deze voorleggen aan andere dorpsraden en aanbieden aan de gemeente | 07-11-24 | 05-03-24 |
| Juul/Maarten en Niko | Bijeenkomst wateroverlast  | 09-01-24 | 05-03-24 |
| Huub                 | Nonnenkappen bij basisschool   | 09-01-24 | 05-03-24 |
| Bas                  | Brief gemeente inzake gevaarlijke situatie bypass Grotestraat (das)  | 06-02-24 | 05-03-24 |
| Wim                  | Bankje watermolen en bordje pluktuin   | 11-05-21 | 03-09-24 |
| Werkgroep Statuten   | Actualiseren van de Statuten Stichting Dorpsraad Vierlingsbeek en opstellen huishoudelijk reglement, wet WBTR en stemrecht   | 01-10-19 | 01-01-25 |
| Sjaak                | Lampen kerktoren   | 06-07-21 | 01-01-25 |